
Interpelace na radního Ing. Lubomíra Brože 

Zasedání Zastupitelstva MČ Praha 5 

17. června 2025 

 

Téma: Park Na Pláni 

 

Vážený pane radní, 

obracím se na Vás ve věci parku Na Pláni, jehož revitalizace byla úspěšně dokončena již před 

více než měsícem a který byl dne 4. června 2025 slavnostně otevřen za účasti zástupců 

městské části i veřejnosti. 

Přestože byl park oficiálně zpřístupněn, zázemí parku – tedy kuchyňka, toalety a sklad 

sportovního vybavení – zůstává nadále uzavřeno. Připomínám, že existuje návrh na správu 

komunitního prostoru zpracovaný spolkem Přátelé Malvazinek, který byl projednán na 

dubnovém zasedání Komise pro životní prostředí a na základě připomínek byl návrh 

dopracován.  

Domnívám se, že v této věci došlo ke zbytečnému zdržení, které snižuje přínos celé investice 

pro místní obyvatele. Park by právě nyní – v období příznivého počasí – mohl naplno sloužit 

komunitnímu životu. 

Dovolte mi proto vznést následující dotazy: 

1. Z jakého důvodu nebylo zázemí zpřístupněno současně s otevřením parku? 

2. V jakém termínu předpokládáte jeho otevření pro veřejnost? 

Děkuji Vám za odpověď a věřím, že k otevření dojde co nejdříve. 

 

Ing. Jolana Dočekalová 

Zastupitelka MČ Praha 5 

 


